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Ali na anketo odgovarjate prostovoljno? Se zavedate, da za sodelovanje ne
boste prejeli denarja? Dovolite, da vaše anonimne odgovore uporabimo v
raziskavi? Če se strinjate, izberite DA, STRINJAM SE. Če se ne strinjate,
zaprite to okno.

477 odgovorov

1. del

1. Ste že slišali za lahko branje? Poznate lahko branje?

477 odgovorov

Anketa o lahkem branju (splošna javnost)
- projekt PERLSI
477 odgovorov

Objavi analitične podatke

DA, STRINJAM SE

100%

DA, slišala_a sem za lahko
branje in ga uporabljam.
DA, slišal_a sem za lahko
branje, a ga še nisem
uporabil_a.
NE, nisem še slišal_a za lahko
branje.
NE VEM.

25,6%

41,1%

30,8%

https://docs.google.com/forms/d/1RdI79biLsmD3WDGK89tHXuscJpaHBFH94RzOlMllfIw/edit?usp=redirect_edit_m2#start=publishanalytics
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2. V lahkem branju so zahtevne informacije razumljive. Komu po vašem
mnenju lahko branje koristi? Za koga je dobro? Izberete lahko več
odgovorov.

477 odgovorov

3. Ste že kdaj težko razumeli pomembne informacije? Se vam je besedilo
zdelo pretežko?

477 odgovorov
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za vse ljudi
za starejše ljudi

za Slovence, ki živijo v
drugih državah

za ljudi s težavami v
duševnem zdravju

za ljudi z gluhoto ali
naglušnostjo

za ljudi z avtizmom

za otroke - razumevanje
zahtevnejših in…

za otroke

za ljudi, ki ne marajo brati

za osebe, ki se jim ne zdi
poglabljati …

Ze tako imamo stresno
življenje in še b…

za vse ljudi, ker tudi če
smo specialis…

Vsi nasteti odgovori

za novinarje in tiste ki
včasih nalašč…
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DA, pogosto
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2. del

4. Katere informacije ste težko razumeli? Izberete lahko več odgovorov.

380 odgovorov

5. Kaj ste naredili, ko ste imeli težave pri razumevanju napisanega besedila?
Izberete lahko več odgovorov.

380 odgovorov
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dopis iz vladnih institucij,
na primer …

informacije o upravičenosti
do neke sto…

poseben dokument, na
primer izvid od zd…

Mali tisk pri npr.
Zavarovanju česarkoli

Zakoni
Zakonodajo

Strokovna literatura

izpolnjevanje kakšnih
obrazcev npr. na …

Navodila za uporabo
izdelkov
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al…

Razlago sem iskal_a na
internetu, s pom…

Za pomoč sem prosil_a
prijatelje, znanc…

prebrala sem večkrat,
poiskala razlago …

nisem iskal pomoči

Obupala sem
Večkrat prebrala
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vztrajala, da mi je bil…

Vzela sem si vec casa in
dobro "prestud…

predlagal sem da se
naredi o tem lahko …
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3. del

6. Prosimo, ocenite, če se strinjate z napisanimi izjavami. Naredili smo
lestvico od 1 do 4. Če se sploh ne strinjate z izjavo, izberite 1. Če se zelo
strinjate, izberite 4. Če se približno strinjate ali ne, izberite 2 ali 3.

7. Kako se dela informacije v lahkem branju? Naredili smo lestvico od 1 do 4.
Če se sploh ne strinjate z izjavo, izberite 1. Če se zelo strinjate, izberite 4.
Če se približno strinjate ali ne, izberite 2 ali 3.

Vladne institucije, kot so ministrstva ali davčn…
Če težko razumem besedilo, postanem manj samoz…

Slabo bi se počutil_a, če bi informacije v lahkem bra…
Vesel_a bi bil_a, č
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1 - SPLOH se N…1 - SPLOH se N…1 - SPLOH se N… 2 - NE strinjam se2 - NE strinjam se2 - NE strinjam se 3 - strinjam se3 - strinjam se3 - strinjam se 4 - ZELO se stri…4 - ZELO se stri…4 - ZELO se stri…

Iz težkega besedila črtamo
težke besede. Tako

nastane lahko branje.

Ko delamo lahko branje,
upoštevamo posebna
pravila ali smernice.

V lahkem branju je enako
sporočilo kot v težkem

besedilu.

Ko delamo la
izgubimo po

podrobnosti 
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8. Ste s tem vprašalnikom izvedeli več o lahkem branju?

477 odgovorov

Vaši podatki

9. Katerega spola ste?

477 odgovorov

DA, zdaj se spomnim, da sem
lahko branje že uporabil_a.
DA, zdaj razumem, kaj je lahko
branje, a ga še nisem
uporabil_a.
DA, zdi se mi, da vem, kaj je
lahko branje. Nisem prepričan…
NE, nisem dobil_a novega
znanja.
Ne vem.

24,7%17,4%

30,4%
25,2%

ženskega
moškega
agender oseba

18%

81,8%
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10. Koliko ste stari? Napišite dopolnjena leta.

477 odgovorov

11. V katerem delu Slovenije ste doma?

477 odgovorov
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52

38

57

pomurska regija
podravska regija
koroška regija
savinjska regija
zasavska regija
posavska regija
jugovzhodna regija
osrednjeslovenska regija

1/2

10,7%

27%

14%

25,8%
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12. V kakšnem kraju živite?

472 odgovorov

13. Kakšno izobrazbo imate? Kaj ste zaključili?

477 odgovorov

14. Kaj ste po narodnosti?

477 odgovorov

v velikem mestu (Ljubljana,
Maribor, Celje, Kranj, Koper)
v mestu (na primer Velenje,
Novo mesto, Ptuj, Jesenice …)
na vasi ali na deželi

40,7%

28%

31,4%

osnovno šolo ali manj
srednjo šolo
fakulteto69,8%

26,8%

Slovenec ali Slovenka
ne želim odgovoriti

95%
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15. Kakšen je vaš trenutni status?

477 odgovorov

Najlepša hvala za vaš čas in prispevek!

Google ni niti ustvaril niti odobril te vsebine. Prijavite zlorabo - Pogoji storitve - Pravilnik o zasebnosti

delavec ali delavka
podjetnik ali podjetnica
samostojni podjetnik ali samo…
pomagam v družinskem podj…
delam po avtorski ali podjemn…
sem na porodniški
sem doma kot gospodinja ali…
sem brez službe

1/4

16,4%

57,2%

 Obrazci

https://docs.google.com/forms/d/1RdI79biLsmD3WDGK89tHXuscJpaHBFH94RzOlMllfIw/reportabuse
https://policies.google.com/terms
https://policies.google.com/privacy
https://www.google.com/forms/about/?utm_source=product&utm_medium=forms_logo&utm_campaign=forms


To besedilo je bilo pripravljeno v sklopu projekta Promoting Easy-to-
Read Language for Social Inclusion (PERLSI), ki ga sofinancira Evropska
Unija. Številka projekta: 2020-1-LV01-KA204-077527


